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Érkezett: 2016 JÚN 21.
Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr

az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42, § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrnak

,Alulfinanszírozott?”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

A FM-hez benyújtott K/10428 számú írásbeli kérdésem válaszában a következ őkrő l
tájékoztatott :
„ ( . . .) a Központi Statisztikai Hivatal adataiból kitűnik, hogy az állattenyésztés kibocsátásána k
2015, évi teljes összegéhez a juh- és a kecskeágazat 2,4 százalékkal járult hozzá. Ezen arány
még alacsonyabb is, mint az ágazat számára a Vidékfejlesztési Program állattenyésztésre
szánt teljes keretéből elkülönített négy milliárd fonni, Az ágazat mindezeket &yelembe vév e
nincs alulfinanszírozva a Vidékfejlesztési Programban. "

A K/10821 írásbeli kérésimre a következ őket válaszolta :
Konkrét adatigénylésével kapcsolatban - ahogy a vonatkozó pályázatok el őkészítése során is

- a Földművelésügyi Minisztériumhoz, mint szaktárcához jbrdultunk. A tárca tájékoztatása
alapján,- hivatkozva a Központi Statisztikai Hivatal adataira - a lótenyésztés 0,07 százalékát ,
a nyit/tenyésztés pedig 0.7 százalékát adta az állattenyésztés teljes termelési értékének 2014 -
ben. A többi, Ön által kért ágazat tekintetében nincs elérhető statisztikai adat . ”

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :
L A fenti százalékokat, illetve azok hiányát elnézve, még mindi úgy gondolja, hogy a

juh- és kecskeágazat nincs alulfinanszírozva a Vidékfejlesztési Programban ?
2. A fenti százalékokat illetve azok hiányát elnézve, nem gondolja azt, hogy a lófélék

tenyésztése, a húshasznosítású galamb tenyésztése, a fürj tenyésztése, a nyú l
tenyésztése, a méhészet és a csincsilla tenyésztése túl van finanszírozva a
Vidékfejlesztési Programban ?

Remélem, hogy feltett kérdéseimmel megegyez ő számú választ fogok kapni, és mivel a
válaszok nem érintik a 2002 - 2010 . év közötti kormányok tevékenységét, annak megemlítését
kérem, mell őzze a válaszában !

Budapest, 2016 . június 21 .
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Tisztelettel :

	

Dr. Vadai AgneS
Demokratikus Koalíció
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